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Zápis číslo: 6/2014 

USTAVUJÍCÍ ZASEDÁNÍ ZASTUPITELSTVA OBCE BEDNÁREC 

Bednárec, budova OÚ, dne 31. 10. 2014, 19:00 až 20:00 hodin.  

Zasedání se zúčastnili nově zvolení členové ZO:  
 J. Havelková, P. Hryzák, A. Janůtková, M. Králová, V. Novák, R. Urban, M. Závodský  

Občané: viz. příloha zápisu č. 2 – prezenční listina  

Program: 

bod 1: Zahájení 
bod 2: Kontrola osvědčení a složení slibu nově zvolených členů zastupitelstva obce 
bod 3: Určení počtu místostarostů a uvolněných zastupitelů 

bod 4: Volba starosty a místostarosty 
bod 5: Volba předsedů a členů finančního a kontrolního výboru 

bod 6: Rozhodnutí o odměnách za výkon funkcí 
bod 7: Různé, diskuse 
 

bod 1:  Zahájení 

Zasedání zastupitelstva obce zahájil předsedající, dosavadní starosta obce, pan Mgr. Petr Urban, Ph.D. 
Přivítal přítomné občany a konstatoval, že přítomno je všech 7 nově zvolených zastupitelů a 
zastupitelstvo obce je tedy usnášeníschopné.  

Předsedající určil zapisovatelem M. Hryzákovou a ověřovateli zápisu P. Hryzáka a M. Královou.  

Předsedající seznámil přítomné s návrhem programu v souladu s pozvánkou, která byla řádně zveřejněna 
na úřední desce a tvoří přílohu č. 1 zápisu. Poté požádal, aby členové ZO vznesli námitky nebo návrhy 
na doplnění projednávaných bodů programu.  

K návrhu programu nebyly vzneseny žádné námitky ani návrhy na doplnění.  

 

bod 2:  Kontrola osvědčení a složení slibu nově zvolených členů zastupitelstva obce 

PU: Seznámil přítomné s tím, že v řádné lhůtě nebyly podány žádné návrhy na neplatnost voleb do 
zastupitelstva obce Bednárec. Poté předsedající ověřil osvědčení o zvolení zastupitelem u všech 7 
přítomných zastupitelů a konstatoval, že jsou v pořádku.  

Nově zvolení zastupitelé obce složili slib stanovený v § 69 odst. 2 zákona o obcích a stvrdili jej podpisem 
(viz. příloha č. 3). Žádný člen zastupitelstva neodmítl složit slib, ani nesložil slib s výhradou. 

bod 3:  Určení počtu místostarostů a uvolněných zastupitelů 

Nikdo z přítomných zastupitelů nenavrhl jiný počet místostarostů než doposud. Volen tedy bude 1 
místostarosta.  Stejně tak nikdo ze zastupitelů nenavrhl, že by pro výkon některé z funkcí měli být 
zastupitelé uvolněni. Všichni zastupitelé obce Bednárec, včetně starosty a místostarosty, tedy budou 
vykonávat svou funkci jako neuvolnění. 
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bod 4:  Volba starosty a místostarosty 

Nikdo z přítomných zastupitelů nenavrhl, aby starosta a místostarosta byli voleni volbou tajnou. Postup 
volby se tedy bude řídit dosud platným jednacím řádem ZO Bednárec, který předpokládá volbu veřejnou, 
pokud se zastupitelstvo neusnese jinak. 

Předsedající vyzval zastupitele k podání návrhů na funkci starosty. Markéta Králová navrhla Martina 
Závodského. Žádný další návrh podán nebyl. 

M. Závodský kandidaturu přijal. 

Poté předsedající požádal ZO, aby hlasovalo o následujícím usnesení: 

ZO volí starostou obce Bednárec pana Martina Závodského. 

Usnesení č. 1-6z/2014 bylo schváleno poměrem hlasů:  
pro – 6; proti – 0; zdržel se hlasování – 1 (MZ) 

Poté Petr Urban předal řízení zasedání nově zvolenému starostovi Martinu Závodskému (dále jen jako 
„předsedající“). Nově zvolený starosta poděkoval za důvěru ostatním zastupitelům a přítomným 
občanům. 

Předsedající vyzval členy k podání návrhů na funkci místostarosty. Martin Závodský navrhl na funkci 
místostarostky Ing. Markétu Královou. Žádný jiný návrh nebyl přednesen. 

M. Králová kandidaturu přijala. 

Poté předsedající požádal ZO, aby hlasovalo o následujícím usnesení: 

ZO volí místostarostkou obce Bednárec Ing. Markétu Královou. 

Usnesení č. 2-6z/2014 bylo schváleno poměrem hlasů:  
pro – 6; proti – 0; zdržela se hlasování – 1 (MK) 

bod 5:  Volba předsedů a členů finančního a kontrolního výboru 

MZ:  Navrhl předsedkyní finančního výboru paní Alenu Janůtkovou a členy pana Pavla Hryzáka a pana 
Jana Krále. Všichni jmenovaní s návrhem souhlasili. 

Poté předsedající požádal ZO, aby hlasovalo o následujícím usnesení: 

ZO volí předsedkyní finančního výboru Alenu Janůtkovou a členy Pavla Hryzáka a Ing. Jana Krále. 

Usnesení č. 3-6z/2014 bylo schváleno poměrem hlasů:  
pro – 5; proti – 0; zdrželi se hlasování – 2 (PH, AJ) 

MZ: Navrhl na funkci předsedy kontrolního výboru Ing. Radovana Urbana a na funkci člena kontrolního 
výboru Dr. Petra Urbana a paní Hanu Tesařovou. 

Poté předsedající požádal ZO, aby hlasovalo o následujícím usnesení: 

ZO volí předsedou kontrolního výboru Ing. Radovana Urbana a členy Dr. Petra Urbana a Hanu 
Tesařovou. 

Usnesení č. 4-6z/2014 bylo schváleno poměrem hlasů:  
pro – 6; proti – 0; zdržel se hlasování – 1 (RU) 
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bod 6:  Rozhodnutí o odměnách za výkon funkcí  

MZ: Seznámil přítomné s dosavadní výší měsíčních odměn: starosta 6.350,- Kč, místostarosta 500,- Kč a 
ostatní členové ZO a finančního a kontrolního výboru bez odměn. Předsedající navrhl odměnu starosty 
obce ponechat v původní výši a odměnu místostarosty navýšit na 1.267,- Kč. 

Poté předsedající požádal ZO, aby hlasovalo o následujícím usnesení: 

ZO měsíční odměnu za výkon funkce starosty ve výši 6.350,- Kč a za výkon funkce místostarosty ve výši 
1.267,- Kč. 

Usnesení č. 5-6z/2014 bylo schváleno poměrem hlasů:  
pro – 7; proti – 0; zdrželo se hlasování – 0 

Poté předsedající požádal ZO, aby hlasovalo o následujícím usnesení: 

ZO schvaluje usnesení o tom, že dnem 31.10.2014 zaniká nárok na výplatu odměny za výkon funkce 
starosty panu Dr. Petru Urbanovi (dosavadní starosta) a panu Martinu  Závodskému za funkci 
místostarosty (dosavadní místostarosta). Zároveň dnem 1.11.2014 vzniká nárok na výplatu odměny nově 
zvolenému starostovi Martinu  Závodskému a nově zvolené místostarostce Ing.  Markétě  Králové. 

Usnesení č. 6-6z/2014 bylo schváleno poměrem hlasů:  
pro – 7; proti – 0; zdrželo se hlasování – 0 

bod 7:  Různé, diskuse  

• Nově zvolení představitelé obce poděkovali dosavadnímu starostovi za jeho odvedenou práci 
v minulém volebním období a předali mu jako projev díků malou pozornost jménem obce. 

• 19:30 odešla J. Havelková. 

• MZ: nastínil plány nového ZO, je nutné určit a vytvořit místo pro obecní techniku, v budově bývalého 
OÚ po drobných úpravách vznikne sklad, poplatky za vodné a stočné zůstanou ve stejné výši, řešit se 
budou poplatky za psy, plánuje se další rekonstrukce budovy bývalé školy využitím dotací z EU, 
v obecních lesích se nebude 2 roky těžit palivové dřevo, řešit se bude pouze polom nebo napadení 
broukem, u obecních rybníků se plánuje vysázení stromů na hrázi a vytvoření prostoru pro ohniště, 
údržba obecních cest a výsadba zeleně 

• P. Urban: Navázal na projev nově zvoleného starosty a ocenil jím nastíněný program nového 
zastupitelstva s orientací na investice a dotace. Upozornil přítomné na to, že hospodaření obce 
Bednárec je ve velmi dobré a stabilizované kondici (obec má aktuální zůstatek na účtu u České 
spořitelny přes 2 miliony Kč a každým rokem jí přibývá zhruba půl milionu Kč volných k investování). 
Obec je po předchozím funkčním období výborně připravena na podávání žádostí o dotační tituly jak 
EU tak i jiné (byl vydán Územní plán, přijat Program na obnovu obce 2012-2018, vypracována 
územně-plánovací dokumentace pro obecní ČOV, kanalizaci, vodovod atd., na přestavbu budovy 
bývalé školy ve víceúčelový obecní dům má obec vypracovaný projekt a vydané platné stavební 
povolení.) To vše obec velmi zvýhodňuje pro potenciální dotační žádosti, které by bylo vhodné podat 
zejména díky novému programovému období EU (Horizont 2020). Závěrem PU upozornil na poměrně 
snadnou možnost získávat ročně investiční příspěvek z Programu obnovy venkova Jihočeského Kraje 
v řádu 150tis. Kč. Stačí jen včas naplánovat investiční akci a do 31.12. podat jednoduchou žádost na 
Kraj. 
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• M. Lehejček: Vznesl dotaz na opravu mostku přes náhon. 

Z diskuse vyplynulo, že obec má 2 cenové nabídky – JIHOTVAR (59.520,- Kč bez DPH) a HB Beton 
(40.898,- Kč včetně  DPH). ZO dospělo k závěru, že nabídka firmy HB Beton je pro obec po všech 
stránkách výhodnější. 

Poté předsedající požádal ZO, aby hlasovalo o následujícím usnesení: 

ZO pověřuje P. Hryzáka k objednání 2 ks panelů na opravu mostku přes náhon u firmy HB Beton dle 
předložené cenové nabídky. 

snesení č. 7-6z/2014 bylo schváleno poměrem hlasů:  
pro – 6; proti – 0; zdrželo se hlasování – 0 

• V současné době nemá obec kronikáře. Tento post přijal pan František Chutný. 

Poté předsedající požádal ZO, aby hlasovalo o následujícím usnesení: 

ZO pověřuje funkcí obecního kronikáře pana Františka Chutného a stanovuje roční odměnu za výkon této 
funkce ve výši 1.200,- Kč. 

Usnesení č. 8-6z/2014 bylo schváleno poměrem hlasů:  
pro – 6; proti – 0; zdrželo se hlasování – 0 

 

Předsedající ukončil zasedání v 20:00 hodin.  

starosta obce Martin Závodský ......................................................... 

zapsala Martina Hryzáková ......................................................... 

ověřila Markéta Králová ......................................................... 

ověřil  Pavel Hryzák ......................................................... 

 

vyvěšeno dne: 

......................................................... 

sejmuto dne: ......................................................... 

Seznam příloh: 

1. Pozvánka na zasedání  
2. Prezenční listina  
3. Protokol o složení slibů nově zvolených členů ZO 

 


